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P r o t o k ó ł   Nr BRM.0002.8.2020 

XXVII Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 29 maja 2020 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 29 maja 2020 r. o godz. 12:00 

Zakończono o godz. 18:41 tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczyli:  

 w punktach 1 – 8a Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

- Wioletta Dorota Żukowska 

 w punktach 8b – 11 Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

 - Grzegorz Kłoczko 

      

Protokołowała  Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

    - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 
 

Otwarcia sesji dokonała Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witała radnych uczestniczących w dzisiejszej sesji na sali i on-line, Burmistrza Olecka – 

Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza – Sylwię Wieloch, kierowników Wydziałów Urzędu 

Miejskiego w Olecku oraz mieszkańców oglądających transmisję. 

Sesja odbyła się w zdalnym trybie obradowania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

poinformowała, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a nagrania będą udostępnione  

na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osobowych została podana do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed 

wejściem do sali konferencyjnej. 

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji, w tym w trybie 

zdalnym.  

 

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi wystarczające kworum  

do odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Dwóch radnych dołączyło do sesji podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Adam Chajęcki 

6. Jakub Dziubiński 
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7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10. Grzegorz Kłoczko 

11. Wojciech Leonarczyk 

12. Renata Małgorzata Maciąg 

13. Mariusz Miłun 

14. Alicja Nowik 

15. Wacław Olszewski 

16. Marian Prusko 

17. Wojciech Rejterada 

18. Marin Roszko 

19. Alicja Stefanowska 

20. Grzegorz Wróblewski 

21. Wioletta Dorota Żukowska 

 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Olecko z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za rok 2019. 

5. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

6. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

7. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie 

ewidencyjnym Olecko 1 – etap 2, 

b) przyjęcia „Strategii rozwoju oświaty Gminy Olecko na lata 2020-2025”, 

c) przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci  

i młodzieży pobierających naukę w szkołach podstawowych na terenie Gminy 

Olecko, 

d) przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendium Burmistrza Olecka w ramach 

Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży 

pobierających naukę w szkołach podstawowych na terenie Gminy Olecko, 

e) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka (nieutworzenia w roku 

szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej w Kijewie), 

f) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka (nieutworzenia w roku 

szkolnym 2020/2021 klas II-III i V-VIII w Szkole Podstawowej w Kijewie), 

g) przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji 

rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych, 

h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu (Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1838N Gąski-Kijewo-Guty na odcinku Gąski-Kijewo), 

i) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu (Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1814N Jaśki-Dobki), 



3 

 

j) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu (Remont drogi 

powiatowej Nr 1746N Jeziorowskie-Leśny Zakątek-Czerwony Dwór-Cichy-

Duły (dr. woj. nr 655) na odcinku Cichy-Duły, 

k) zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

na terenie Gminy Olecko, 

l) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 

Gminy Olecko, 

m) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok, 

n) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

9. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Olecko za rok 2019 oraz udzielenie 

Burmistrzowi wotum zaufania z tego tytułu: 

a) przedstawienie raportu o stanie Gminy Olecko za rok 2019, 

b) debata nad raportem o stanie gminy, 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Olecka wotum zaufania. 

10. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za 2019 rok oraz udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Olecka: 

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2019 rok, sprawozdania  

z wykonania budżetu gminy za 2019 rok, informacji o stanie mienia Gminy 

Olecko, 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Gminy Olecko za 2019 rok, 

c) stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku, 

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olecku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka 

za 2019 rok, 

e) dyskusja nad sprawozdaniem finansowym wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za 2019 rok, 

f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2019 rok, 

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 8 porządku obrad – 

podjęcie uchwał w sprawach – podpunktów o, p, r: 

- projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania 

i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości nagród sportowych dla zawodników 

osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym lub krajowym 

współzawodnictwie sportowym, 

- projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet 

sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli, 

- projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatków rolnego, 

leśnego i od nieruchomości. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

przypomniała, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 

wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady. 

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi wystarczające kworum  

do odbycia sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Olecka o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zmiany porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 8 porządku obrad – podjęcie uchwał 

w sprawach – podpunktów o, p, r: 

- projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania 

i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości nagród sportowych dla zawodników 

osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym lub krajowym 

współzawodnictwie sportowym, 

- projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet 

sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli, 

- projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatków rolnego, 

leśnego i od nieruchomości. 

  

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Leonarczyk. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną większość 

głosów i wprowadzono do porządku obrad w punkcie 8 podpunkty o, p, r, czyli 3 dodatkowe 

projekty uchwał.   

 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 2 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym zostało wydanych 21 zarządzeń. Wszystkie 

informacje z tego okresu oraz zarządzenia zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

Oznajmił, iż 2 czerwca br. mają rozpocząć się prace nad przejściem dla pieszych pod 

wiaduktem przy drodze wojewódzkiej w kierunku Wieliczek. 

 

Radny Mariusz Miłun 

podziękował za finalizację budowy przejścia dla pieszych. 

Poddał pod rozwagę wykonanie ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze wojewódzkiej  

na odcinku od stoczni jachtowej w stronę Wieliczek. 

 

Radni nie zgłaszali żadnych pytań. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły sprawy, które  

na bieżąco były przesyłane radnym. 

Odbyło się 6 posiedzeń komisji i 1 sesja nadzwyczajna. 

Przypomniała, iż radni mają obowiązek złożenia oświadczenia o stanie majątkowym według 

stanu na dzień 31 grudnia 2019 r. Radny składa oświadczenie majątkowe w dwóch 

egzemplarzach wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym (PIT) za rok poprzedni i jego korektą. Zgodnie z art. 31zza ustawy z dnia  

31 marca 2020 r. wcześniej cytowanej ustawy osoby obowiązane do złożenia oświadczenia 

mogą je złożyć w terminie do dnia 31 maja 2020 r. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4 – Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Olecko  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za rok 2019. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

na podstawie prezentacji przedstawił sprawozdanie – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Radny – Wojciech Rejterada 

zapytał, o jakie kwoty wnioskowały organizacje pozarządowe. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, iż do przerwy przedstawi stosowne informacje.  

 

Uwag do sprawozdania nie zgłaszano. 
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Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 5 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

prosiła o zgłaszanie oświadczeń. Jednocześnie przypominała, iż zgodnie z § 47 w związku  

z § 55 Statutu Gminy Olecko radni mają prawo zgłaszać oświadczenia na sesjach, zaś teksty 

zgłoszonych oświadczeń złożone na ręce Przewodniczącego stanowią załącznik do protokołu 

z sesji.  

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

odczytała oświadczenie w sprawie petycji o uchylenie koncesji na sprzedaż napojów 

alkoholowych. 

 

Radny Anna Kaczor 

zabrała głos odnośnie obowiązku głosowania radnego na sesji.  

Odniosła się do słów Burmistrza Olecka zamieszczonych na stronie Facebook – treść  

w załączeniu do protokołu. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

oświadczył, iż Klub Radnych Olecko Nasze Miasto składa wniosek dotyczący podjęcia 

uchwały określającej szczegółowe wymogi wobec raportu o stanie gminy  

za 2020 r. – treść wniosku w załączeniu do protokołu. 

Zapytał o przegląd gwarancyjny po remoncie świetlicy wiejskiej w Babkach Oleckich. 

Zgłosił, aby wyciąć krzaki przy drodze gminnej Dąbrowskie – Borawskie Małe. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

zgłosił wniosek, aby obniżyć krawężniki i dostosować je do potrzeb osób niepełnosprawnych 

przy trzech przejściach dla pieszych znajdujących się przy skrzyżowaniu ulic Armii Krajowej, 

Jeziornej i Placu Wolności. 

 

Radny Renata Małgorzata Maciąg 

wystąpiła w następujących sprawach: 

 zaapelowała do mieszkańców o utrzymanie czystości w mieście i wrzucanie śmieci  

do koszy; 

 zwróciła się z zapytaniem, czy rozpoczęły się prace nad realizacją uchwały dotyczącej 

połączenia Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o w Olecku oraz 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku podjętej przez 

poprzednią Radę Miejską. Jeśli prace zostały podjęte, to na jakim są etapie; 

 na wniosek mieszkańców Osiedla Lesk zgłosiła, iż na osiedlu został zdemontowany 

znak drogowy „stop”. Mieszkańcy chcą wiedzieć, czy zmieniła się organizacja ruchu; 

 zapytała, czyją własnością jest chodnik prowadzący do wiaduktu, gdyż nie jest 

należycie utrzymywany i zarasta; 

 oznajmiła, iż w przestrzeni publicznej są zamieszczane informacje o wymianie pism 

między Przedsiębiorstwem Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku a Spółdzielnią 

Mieszkaniową w Olecku.  Zapytała, czy sprawa budowy sieci przez tereny spółdzielni 

jest rozwiązywana. 

 

Radny Wojciech Rejterada 

na prośbę mieszkańców zgłosił następujące zapytania: 

 czy po jakimś czasie ulotni się zapach drewna wykorzystanego do budowy pomostu 
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na plaży „Szyjka”; 

 czy w okresie wakacji oświetlenie na „Skoczni” będzie działać dłużej. 

 

Radny Wojciech Lenarczyk 

poruszył następujące sprawy: 

 oznajmił, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Statutowej ustalono, iż kierunek zmian  

w Statucie Gminy Olecko zostanie określony po szkoleniu radnych, które miało odbyć 

się w marcu. Prosił, by wrócić do sprawy organizacji szkolenia; 

 poinformował, iż na jego wniosek Zarząd Dróg Wojewódzkich w Olsztynie 

przedstawił propozycję wyznaczenia przejścia dla pieszych na Alei Zwycięstwa 

między szkoła a centrum handlowym. Zapytał, na jakim etapie jest sprawa. 

 

Radny Mariusz Miłun 

odnośnie wniosku zgłoszonego przez Radnego Dawida Bondarenko wyraził opinię, iż nie ma 

potrzeby pośpiechu w podjęciu uchwały określającej szczegółowe wymogi wobec raportu  

o stanie gminy za 2020 r. 

Jeśli chodzi o uchwałę intencyjną w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie działań 

zmierzających do połączenia spółek komunalnych – Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej sp. z o.o. w Olecku z Towarzystwem Budownictwa Społecznego Sp z o.o.  

w Olecku radni mieli na myśli wsparcie Burmistrza w tych działaniach. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

zabrał głos w trybie ad vocem odnośnie terminu wskazanego we wniosku. 

 

Radny Ferdynand Grodzicki 

w imieniu mieszkańców i uczniów z miejscowości Sedranki, podziękował za postawienie 

wiaty przystankowej. 

 

Radny Alicja Nowik 

zapytała, na jakim etapie jest sprawa uzyskania statusu uzdrowiska przez miasto Olecko. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zadała następujące pytania: 

 na jakim etapie jest przebudowa drogi krajowej nr 65 w Gminie Olecko; 

 czy rozwiązano problem postawienia przystanku szkolnego w Sołectwie Świdry. 

 

Radny Jakub Dziubiński 

zapytał, na jakim etapie jest procedura przystąpienia Olecka do Międzynarodowej Sieci Miast 

Dobrego Życia Cittaslow. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

udzielił wyjaśnień na zapytanie Radnego Anny Kaczor w kwestii głosowania.  

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

odniosła się do oświadczenia zgłoszonego przez Radnego Janinę Anuszkiewicz. 

 

Pełnomocnik Burmistrza ds. przeciwdziałania uzależnieniom – Monika Dudycz-Stefanowska 

udzieliła dodatkowych wyjaśnień w powyższej kwestii. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wystąpień radnych. 
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Radny Mariusz Miłun 

zabrał głos w trybie ad vocem w sprawie petycji mieszkańców dotyczącej pozwolenia  

na sprzedaż napojów alkoholowych. 

 

Radny Anna Kaczor 

w trybie ad vocem odniosła się do słów Burmistrza Olecka odnośnie strategii oświaty. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wypowiedzi radnego. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

wskazała, iż wystarczyłoby zmienić godziny otwarcia sklepu z napojami alkoholowymi. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

kontynuował odpowiedzi, na wystąpienia radnych. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku – Marin Małecki 

udzielił odpowiedzi na zapytanie Radnego Renaty Małgorzaty Maciąg. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

kontynuował odpowiedzi, na wystąpienia radnych. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

w trybie ad vocem prosił o wystąpienie do właściwego zarządcy drogi o budowę rond  

na skrzyżowaniach ulic Kościuszki i Aleja Zwycięstwa oraz Gdańska, Gołdapska i wjazd  

do szpitala ze względu na bardzo utrudnione włączanie się do ruchu. 

 

Radny Wojciech Rejterada 

ponowił wniosek o ustawienie fotoradaru na skrzyżowaniu obwodnicy Olecka z drogą 

wojewódzką do Giżycka w celu poprawy bezpieczeństwa. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na wniosek radnego. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

udzieliła wyjaśnień na temat pozyskania statusu uzdrowiska i przystąpienia  

do Międzynarodowej Sieci Miast Dobrego Życia Cittaslow oraz kwot wnioskowanych przez 

organizacje pozarządowe. 

 

Radny Wojciech Rejterada 

zgłosił wniosek o sukcesywne zwiększanie środków w ramach otwartych konkursów ofert dla 

organizacji pozarządowych. 

 

Pełnomocnik Burmistrza ds. przeciwdziałania uzależnieniom – Monika Dudycz-Stefanowska  

uzupełniła odpowiedź na zapytanie Radnego Wojciecha Rejterady w sprawie kwot 

wnioskowanych przez organizacje pozarządowe.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

przedstawił zebranym nowego Kierownika Wydziału Budownictwa i Inwestycji – Panią 

Katarzynę Madej-Tarasiewicz. 

 

Radni nie składali więcej oświadczeń i zapytań. 
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Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 6 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

poinformowała, iż zgłoszeń do tego punktu nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów 

uchwał. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

poinformowała, iż nie wpłynęły żadne zgłoszenia z uwagami i wnioskami dotyczącymi 

projektów uchwał. 

 

Uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

P R Z E R W A 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

wznowiła obrady i przypomniała, że sesja jest nagrywana. 

 

 

Do punktu 8 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie 

ewidencyjnym Olecko 1 - etap 2 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja przy 4 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie ewidencyjnym  

Olecko 1 – etap 2. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

przedstawiła stanowisko Klubu Radnych NOE-GO w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie ewidencyjnym Olecko 1 – etap 2. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

odniósł się do przedstawionego stanowiska klubu radnych. 

Zapytał Burmistrza, czy Starostwo Powiatowe w Olecku próbowało zrobić badania 

geologiczne na wskazanym obszarze i występowało z wnioskiem lub uwagami do mpzp. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na pytania radnego i przedstawione stanowisko. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko  

potwierdził wystąpienie Burmistrza w kwestii mpzp. 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

dodała, iż Powiat Olecki uczestniczył w części konsultacji mpzp, nie składał wniosków 

dotyczących złóż kopalin. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

w trybie ad vocem odniosła się do wypowiedzi Burmistrza. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił wyjaśnień radnemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zaznaczyła, że konsultacje planu odbywały się, kiedy jeszcze nie było wiadomo, iż może 

powstać żwirownia. 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

udzieliła odpowiedzi w kwestii konsultacji projektu planu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

poinformowała, że do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wyłożonego do publicznego wglądu zgłoszono 1 uwagę. Zgodnie z załącznikiem  

nr 2 do projektu uchwały Burmistrz zajął stanowisko o jej nieuwzględnieniu. 

Zapytała, czy radnym jest znana treść stanowiska Burmistrza w sprawie zgłoszonej uwagi  

i przypomniała, iż szczegółowo została ona przedstawiona na posiedzeniach komisji. 

 

Radni przez aklamację potwierdzili, iż zanana jest im treść stanowiska Burmistrza. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji. 

 

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi wystarczające kworum  

do odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi zgodnie z uzasadnieniem 

zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 nieuwzględnienia uwagi zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 2 do projektu uchwały.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 14,  

PRZECIW: 6,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 

Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, 

Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Marian Prusko, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Marcin Roszko. 

 

Rada przyjęła zgłoszony wniosek. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

stwierdziła, iż uwaga nie została uwzględniona. 

Poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie 

ewidencyjnym Olecko 1 - etap 2. 

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 15,  

PRZECIW: 6,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 

Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, 

Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, 

Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Marian Prusko, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w Olecku w obrębie ewidencyjnym Olecko 1 – etap 2. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.44.2020 

w załączeniu 

 

 

W tym miejscu przewodnictwo obrad przejął Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz 

Kłoczko. 

 

 

b) przyjęcia „Strategii rozwoju oświaty Gminy Olecko na lata 2020-2025” 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

tytułem wstępu przypomniał genezę powstania strategii. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

 

Koordynator strategii – Zbigniew De-Mezer 

przedstawił szczegóły powstawania dokumentu. Podziękował wszystkim osobom 

współpracującym przy tworzeniu strategii. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie przeciw pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja przy 1 głosie za, 3 głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących 

się negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 4 głosach za i 3 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Strategii rozwoju oświaty Gminy Olecko na lata 2020-2025”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Anna Kaczor, 

 Radny Alicja Stefanowska, 

 Radny Anna Kaczor (ad vocem), 

 Koordynator strategii – Zbigniew De-Mezer, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Alicja Stefanowska (ad vocem), 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Ferdynand Grodzicki, 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Radny Anna Kaczor, 

 Radny Jarosław Bagieński, 

 Radny Wojciech Rejterada, 

 Radny Anna Kaczor (ad vocem), 

 Koordynator strategii – Zbigniew De-Mezer, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Anna Kaczor (ad vocem), 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Alicja Stefanowska (ad vocem). 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi wystarczające kworum  

do odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia „Strategii rozwoju oświaty Gminy Olecko na lata 2020-2025”. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 10,  

PRZECIW: 11,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, 

Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (11) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii rozwoju oświaty Gminy Olecko  

na lata 2020-2025”. 

 

 

c) przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci 

i młodzieży pobierających naukę w szkołach podstawowych na terenie Gminy 

Olecko 

 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja przy 4 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie  

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży pobierających 

naukę w szkołach podstawowych na terenie Gminy Olecko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Wojciech Rejterada 

udzielił wyjaśnień dotyczących zmian w programie. 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży 

pobierających naukę w szkołach podstawowych na terenie Gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 1,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (1) 

Marian Prusko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży pobierających naukę w szkołach podstawowych na terenie 

Gminy Olecko. 

 

U c h w a ł a   NrBRM.0007.45.2020 

w załączeniu 

 

 

d) przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendium Burmistrza Olecka w ramach 

Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży 

pobierających naukę w szkołach podstawowych na terenie Gminy Olecko 

 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja nie opiniowała projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu przyznawania stypendium Burmistrza Olecka w ramach Lokalnego programu 

wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży pobierających naukę w szkołach 

podstawowych na terenie Gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radny Anna Kaczor 

pogratulowała radnemu Wojciechowi Rejteradzie zgłoszenia pomysłu i zmiany do uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendium Burmistrza Olecka w ramach 

Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży 

pobierających naukę w szkołach podstawowych na terenie Gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21, 

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

stypendium Burmistrza Olecka w ramach Lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży pobierających naukę w szkołach podstawowych na terenie 

Gminy Olecko. 

 

U c h w a ł a   NrBRM.0007.46.2020 

w załączeniu 

 

 

e) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka (nieutworzenia w roku 

szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej w Kijewie) 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż Komisja przy 3 głosach za i 2 głosach przeciw, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Komisji Skarg (…), przy 1 głosie 

za, 3 głosach przeciw i 3 głosach wstrzymujących się negatywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja przy 2 głosach za, 1 głosie przeciw i 2 głosach wstrzymujących 

się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Jeden członek Komisji nie brał udziału  

w głosowaniu. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 3 głosach za i 4 głosach przeciw negatywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

poinformował, iż nie będzie brał udziału w głosowaniu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż również nie będzie brał udziału w głosowaniu. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 7,  

PRZECIW: 8,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3,  

BRAK GŁOSU: 3,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Marian Prusko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 
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PRZECIW (8) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata 

Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 

Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 

BRAK GŁOSU (3) 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Marcin Roszko. 

 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

 

 

f) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka (nieutworzenia w roku 

szkolnym 2020/2021 klas II-III i V-VIII w Szkole Podstawowej w Kijewie) 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż Komisja przy 3 głosach za i 2 głosach przeciw uznała skargę za zasadną. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 1 głosie za, 4 głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących 

się negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja przy 2 głosach za, 1 głosie przeciw i 3 głosach wstrzymujących 

się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 3 głosach za i 4 głosach przeciw negatywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Zabrał głos w sprawie skargi i postępowania oraz poinformował, iż wstrzyma się  

od głosowania. 

 

Radni nie zgłaszali uwag 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 8,  

PRZECIW: 10,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (8) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Marian Prusko, Marcin 

Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (10) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, 

Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 

Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk. 

 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

 

 

g) przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji 

rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił krótko projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przejęcia  

do realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji rządowej dotyczącej 

utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji rządowej 

dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

BRAK GŁOSU (1) 

Wacław Olszewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko 

spraw z zakresu administracji rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy 

wojennych. 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.47.2020 

w załączeniu 

 

 

P R Z E R W A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady. 

 

 

h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu (Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1838N Gąski-Kijewo-Guty na odcinku Gąski-Kijewo) 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił krótko projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu. 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.48.2020 

w załączeniu 

 

 

i) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu (Przebudowa drogi powiatowej 

nr 1814N Jaśki-Dobki) 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił krótko projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.49.2020 

w załączeniu 

 

 

j) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu (Remont drogi powiatowej 

Nr 1746N Jeziorowskie-Leśny Zakątek-Czerwony Dwór-Cichy-Duły (dr. woj. nr 

655) na odcinku Cichy-Duły 
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Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił krótko projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.50.2020 

w załączeniu 

 

 

k) zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

na terenie Gminy Olecko 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił krótko projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zwolnienia  

w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Anna Kaczor, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił wyjaśnień radnym.  

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie 

Gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zwolnienia w części z opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.51.2020 

w załączeniu 
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l) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 

Gminy Olecko 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 
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Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.52.2020 

w załączeniu 

 

 

m) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

poinformowała, iż nie wniesiono żadnych zmian do projektu uchwały z autopoprawką 

Burmistrza.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, przy 6 głosach  

za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie przeciw pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza,  

przy 4 głosach za i 2 wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 4,  
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WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (4) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.53.2020 

w załączeniu 

 

 

n) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

poinformowała, iż nie wniesiono żadnych zmian do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie przeciw pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków), przy 4 głosach za i 2 głosach 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Dawid Bondarenko 

odniósł się do głosowania radnych nad projektami uchwał dotyczącymi udzielenia pomocy 

finansowej.  
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Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 16,  

PRZECIW: 4,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin 

Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (4) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Marian Prusko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2020-2029. 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.54.2020 

w załączeniu 

 

 

o) określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju 

i wysokości nagród sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki 

sportowe w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, przy 6 głosach  

za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju  

i wysokości nagród sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe  

w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Wojciech Rejterada 

wskazał na najważniejszą zmianę w projekcie uchwały dotyczącą wieku zawodników. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju  

i wysokości nagród sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki 

sportowe w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości nagród sportowych dla zawodników 

osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym lub krajowym 

współzawodnictwie sportowym. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.55.2020 

w załączeniu 
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p) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet sołtysom oraz 

przewodniczącym zarządów osiedli 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia wysokości diet sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet sołtysom oraz 

przewodniczącym zarządów osiedli. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości diet sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.56.2020 

w załączeniu 

 

 

r) zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatków rolnego, leśnego  

i od nieruchomości 

 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie inkasa podatków rolnego, leśnego i od nieruchomości. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatków rolnego, leśnego  

i od nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie inkasa podatków 

rolnego, leśnego i od nieruchomości. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.57.2020 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

 

Do punktu  9 – Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Olecko za rok 2019 oraz udzielenie 

Burmistrzowi wotum zaufania z tego tytułu: 

 

a) przedstawienie raportu o stanie Gminy Olecko za rok 2019 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zabrał głos tytułem wstępu. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

przedstawiła raport o stanie Gminy Olecko za rok 2019 – treść w załączeniu do protokołu.  
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b) debata nad raportem o stanie gminy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przypomniał zasady udziału w debacie mieszkańców gminy. 

 

W debacie udział wzięli: 

 Radny Adam Chajęcki (przedstawił stanowisko Klubu Radnych NOE-GO w sprawie 

raportu o stanie gminy), 

 Burmistrz Karol Sobczak, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Radny Anna Kaczor (ad vocem), 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Radny Dawid Bondarenko (ad vocem), 

 Radny Wojciech Leonarczyk, 

 Radca prawny – Łukasz Oniśko. 

 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Olecka wotum zaufania 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja przy 4 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Olecka wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Olecku – Wioletta Dorota Żukowska 

(przedstawiła stanowisko Klubu Radnych NOE-GO w sprawie nieudzielenia 

Burmistrzowi wotum zaufania), 

 Radny Dawid Bondarenko (ad vocem), 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

 Radny Janina Anuszkiewicz (ad vocem), 

 Radny Jakub Dziubiński (ad vocem), 
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 Radny Renata Małgorzata Maciąg, 

 Radny Wojciech Leonarczyk, 

 Radny Alicja Stefanowska. 

 

Na tym dyskusję wyczerpano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia Burmistrzowi Olecka wotum zaufania. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 14,  

PRZECIW: 6,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 

Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, 

Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Marian Prusko, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Marcin Roszko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia Burmistrzowi Olecka wotum zaufania. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.58.2020 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 10 – Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2019 rok oraz udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Olecka:  

 

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2019 rok, sprawozdania  

z wykonania budżetu gminy za 2019 rok, informacji o stanie mienia Gminy 

Olecko 
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, iż na posiedzeniach komisji zostały przekazane szczegółowe informacje 

dotyczące sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 rok. Zapytał radnych, czy jest 

potrzeba ich powtórzenia. 

 

Rada przez aklamację uznała, iż nie ma potrzeby ponownie przedstawiania informacji. 

 

 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Gminy Olecko za 2019 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał Uchwałę Nr RIO.IV-0120-149/20 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 22 kwietnia 2020 roku w sprawie wydania opinii                            

o przedłożonym przez Burmistrza Olecka sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Olecko 

za rok 2019 – uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

 

c) stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Mariusz Miłun  

odczytał opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku w sprawie wykonania budżetu 

Gminy Olecko za 2019 rok oraz wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Olecka za rok 2019 z tytułu wykonania budżetu – w załączeniu 

do protokołu. 

 

 

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olecku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka  

za 2019 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał Uchwałę Nr RIO.IV-0120-171/20 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 21 maja 2020 roku w sprawie zaopiniowania wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Olecka za rok 2019 z tytułu wykonania budżetu – uchwała w załączeniu  

do protokołu. 

 

 

e) dyskusja nad sprawozdaniem finansowym wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za 2019 rok 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Dawid Bondarenko, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko. 

 

 

f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2019 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 14,  

PRZECIW: 5,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 

Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (5) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Marian Prusko. 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Leonarczyk. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 
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U c h w a ł a   Nr BRM.0007.59.2020 

w załączeniu 

 

 

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) przy 3 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Olecka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 14,  

PRZECIW: 5,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 

Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 
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PRZECIW (5) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Marian Prusko. 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Leonarczyk. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.60.2020 

w załączeniu 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

złożył gratulacje Panu Burmistrzowi.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, iż wszystkie zgłoszone uwagi podda analizie. Podziękował wszystkim  

za współpracę, za udzielenie wotum zaufania i absolutorium. Podziękował również 

kierownikom wydziałów i pracownikom, którzy przyczynili się do wykonania budżetu. 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

 

Do punktu 11 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zamknął obrady XXVII Sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Wioletta Dorota Żukowska 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


